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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2020/21:1581 Hanteringen av uttjänta vindkraftverk

Vindkraftsutbyggnaden ökar i Sverige. Verken blir större och finns nu på 
många platser i Sverige. De äldsta verken börjar bli gamla och uttjänta och 
kommer då att behöva skrotas. 

Till skillnad från kärnkraften finns ingen lagstiftning eller något ekonomiskt 
regelverk för hur slutförvaret av vindkraftverken ska ske. Inte heller är 
vindkraftsproducenterna skyldiga att ha en plan för sluthanteringen av uttjänta 
verk.

Många delar på vindkraftverken går inte att återvinna, och då återstår annan 
hantering. I USA har redan detta dilemma uppstått och där slutförvarar man 
hela verk och vingar i öknen. Att på detta sätt lämna massiva sopberg i naturen 
är inget som ryms i svensk lagstiftning eller något som är önskvärt.

Enskilda små kommuner har i dag inte vare sig resurser eller kunnande att ta 
hand om denna stora ”sophantering” av vindkraftverk.

Regeringen har en mycket positiv inställning till den massiva 
vindkraftsutbyggnad som sker och har därmed säkert funderat på problemet.

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella Lövin:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta inför den inom några år stora 
hanteringen av skrotade vindkraftverk?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-01
Besvaras senast
2021-02-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


